

Department of Public Safety – Ministère de la Sécurité publique
Office of the Fire Marshal – Bureau du prévôt des incendies

BULLETIN N° 2019-04 - Revised / Réviser

TO:	New Brunswick Fire Chiefs	DEST. :	Chefs des services d'incendie du N.-B.
FROM:	Michael Lewis, Fire Marshal	EXP. :	Michael Lewis, prévôt des incendies
COPIES :	New Brunswick Association of Fire Chiefs (NBAFC)	COPIES :	Association des chefs de pompiers du Nouveau-Brunswick (ACPNB)
DATE:	November 18, 2019	DATE :	Le 18 novembre 2019
RE:	SCBA Cylinders	OBJET :	Les bouteilles d'ARA

Transport Canada (TC) has brought to our attention that someone has been using the Registered mark : 575 without authorization. This memo is to ask you to verify all your cylinders for this marking. If you find cylinders marked as in the not approved photo below Month \ Certification mark (575) \ Year (Note: letter sizing), we ask that you please check your records to see who completed the hydrostatic testing inspection and send this information to rachelle.godin@tc.gc.ca

Transports Canada a porté à notre attention que quelqu'un a utilisé la marque enregistrée : 575 sans autorisation. Ce mémo est de vous demander de vérifier tous vos cylindres pour ce marquage. Si vous trouvez des cylindres marqués comme dans la photo non-approuvée ci-dessous Le mois - marque de certification (575) - Année (Note: dimensionnement de lettre), nous vous demandons s'il vous plaît vérifier vos dossiers pour voir qui a terminé l'inspection d'essai hydrostatique et envoyer cette information à rachelle.godin@tc.gc.ca

For any questions or concerns please contact Rachelle Godin, Transportation of Dangerous Goods Inspector with Transport Canada rachelle.godin@tc.gc.ca or (506) 866-4129

Si vous avez des questions ou des préoccupations, veuillez communiquer avec Rachelle Godin, inspectrice des transports de marchandises dangereuses à Transports Canada rachelle.godin@tc.gc.ca ou au (506) 866-4129.



Michael Lewis

Michael Lewis

Fire Marshal / Prévôt des incendies



OFFICE OF THE FIRE MARSHAL – BUREAU DU PRÉVÔT DES INCENDIES